
Vážené čtenářky a vážení čtenáři, 

letošním jednáním Fóra zástupců klubů, které se bude konat 7. 2. 2015 v aule České unie 

sportu (ČUS) v Praze na Strahově, končí volební období celému VV, tedy i prezidentovi. 

Především na základě práce v uplynulém volebním období, kdy bylo dosaženo 

konkrétních a hmatatelných výsledků, jsem se rozhodl kandidovat na funkci 

statutárního zástupce sportovního svazu pétanque, tedy na funkci prezidenta České 

asociace pétanque klubů a pokračovat v úspěšné práci. 

V několika málo větách vám prozradím proč. (S podrobnějším rozvedením mé kandidatury se 

budou moci představitelé klubů a jejich prostřednictvím i členové seznámit ve zprávě 

prezidenta a VV, která bude součástí materiálů rozesílaných klubům před konáním FZK.)  

Celé sportovní prostředí v naší republice prochází již několik let zásadními proměnami. 

Média nás o podfinancování českého sportu, tedy především o nedostatečné podpoře ze strany 

státních orgánů, informují s železnou pravidelností. Včetně tabulkových porovnání s ostatními 

zeměmi. ČUS se aktivně podílí na přípravě a tvorbě zákona o státní podpoře sportu, obdobně 

tak i Český olympijský výbor (ČOV). 

Proč ten předchozí odstavec? 

Český sportovní pétanque, který je pro zastřešující sportovní organizace v ČR 

zastoupen ČAPEK, už není brán jen jako volnočasová aktivita, ale jako sport. 

Několikaleté úsilí členů současného VV ČAPEK přineslo své ovoce. Uvedené mělo za 

následek také umožnění a doporučení k přístupovým jednáním stát se přidruženým členem 

ČOV. K tomu nakonec úspěšně došlo po řadě jednání, vysvětlování a obhajobách na konci 

roku 2014. 

Jistě se nabízí uvést, k čemu je to naší asociaci dobré. Tak například k vnímání pétanque 

vnějším prostředím. To by ale asi nestačilo.  

Pro ČAPEK bylo dosaženo takového postavení, kdy lze i do dalších let reálně uvažovat  

o přísunu peněz na její účty díky financování z více zdrojů. Vše podloženo rokem 2014, 

kdy jsme na účty asociace získali za dobu trvání ČAPEK dosud nejvyšší finanční částku, z ní 

nezanedbatelnou část právě od ČOV. Tím bylo i díky zodpovědné správě finančního majetku 

asociace v uplynulých letech dosaženo k současnému datu takového celkového objemu 

financí, který poprvé ve dvacetileté historii asociace nabízí příležitost začít vytvářet podmínky 

k zahájení přípravných prací na projektech smysluplným zainvestováním.  

Na oslavy to ale ještě zdaleka nestačí. Nacházíme se kousek od startu a já věřím, že 

úspěšné cesty k prosperitě českého pétanque. Ta cesta je ale ještě dlouhá a jejího cíle není 

možno dosáhnout lacinými sliby nebo jednorázovými rozhodnutími a závěry, ale dalšími 

postupnými a systematickými kroky. Jistě, je krásné snít…! Jenomže já se pohybuji v realitě, 

a to budu nadále vyžadovat i po výkonném výboru. 



Co tedy v případě zvolení prezidentem ČAPEK do dalšího 

volebního období nabízím: 

Odborné a zodpovědné transparentní vedení asociace jako 

celku. Další upevňování a posilování obrazu a pozice českého 

sportovního pétanque, práci pro všechny v asociaci bez 

upřednostňování zájmových skupin a osob, činnost vedoucí   

k dalšímu postupnému rozvoji českého pétanque, loajalitu 

k asociaci a kreativitu.  

(Detailnější rozvedení celé kompletní kandidatury najdou 

představitelé klubů ve zprávě prezidenta pro FZK.)  

K výše uvedenému samozřejmě potřebuji kompaktní tým složený z lidí, kteří se mohou na 

sebe navzájem spolehnout. 

Současní členové VV vás jistě informují o svém úmyslu dále působit ve funkcích ve svých 

zprávách pro FZK.  

K dnešnímu datu jsem seznámen s ukončením činnosti předsedy STK Ivo Michálka, ostatní 

jsou ochotni v práci pokračovat. Členové současného výkonného výboru se shodli na 

kandidátovi na nového předsedu STK, Vladimíru Brázdovi, který byl navržen předsedou 

odstupujícím. Tímto mu vyjadřují svoji podporu. 

Děkuji za pozornost 

Petr Stoklásek 


